
 
 
 
 
Raadsnota votering van aanvullende middelen voor “reconstructie Heuvel” RV 30/31 maart 2021 
 
 
Voorzitter, 
 
De fractie van Gemeentebelangen vindt het zinvol en verstandig om de gelden van de plannen van 
Wilhelminakanaal-Noord uit het JOR door te schuiven naar 2022 en op te voeren voor voorliggend 
plan, waarbij de tegenvallers met de grondverontreinigingen, het verbeteren van de 
groenvoorziening, de openbare verlichting in combinatie met de aanlichting van de panden en 
stroomvoorziening voor evenementen kunnen worden meegenomen. 
Wij staan ook achter het meenemen van de bestrating richting kernwinkelgebied en het Slotpark.  
 
Dat aan dat alles een meerprijs hangt dat begrijpen wij natuurlijk, maar laten we werk met werk 
maken en het geheel in een keer goed afwerken. 
 
Als corona het toelaat kunnen de Oosterhouters wellicht nog deze zomer genieten op een deel van 
de nieuw ingerichte Heuvel.  
 
Wij willen meegeven dat we vol lof zijn over de samenwerking met de Heuvelkring. 
De fractie van Gemeentebelangen gaat akkoord met deze nota, voorzitter. 
 
Ko Koenen 
Fractie Gemeentebelangen 
 

 


